

列印日期：2025/4/8

The minimum graduation credit requirement for the department is 128 credits:

- (1)校訂必修課程29學分，其中包含：
 - (1)University-specific required courses account for 29 credits and include:
 - A. 基礎通識課程17學分。
 - A. Basic general education courses : 17 credits.
 - B. 核心通識課程2學分。
 - B. Required general education courses : 2 credits.
 - C. 選修通識課程(人文藝術、社會科學、自然科學、創意跨域類)每類選修2-4學分，合計10學分。
 - C. Elective general education courses (2-4 credits each from Humanities and Arts, Social Sciences, Natural Sciences, and Creative Interdisciplinary categories, for a total of 10 credits).
 - (2)學院必修課程14學分，系訂專業必修課程42學分。
 - (2A) a total of 14 credits in college-specific required courses, along with 42 credits in department-specific professional required courses.
 - (3)專業必修課程至少40學分，其中系訂專業選修課程至少25學分(含學院選修課程)；專業選修學分不含通識課程學分。
 - (3A) a minimum of 43 credits in professional elective courses, with at least 25 credits in department-specific professional electives (including college-specific electives); professional elective credits do not include general education credits.
 - (4)第二外語課程須至少修習1門(2學分)，至多採計第二外語課程8學分認抵本系專業選修學分。
 - (4A) a minimum of 1 course (2 credits) in a second foreign language is required, and a maximum of 8 credits from second foreign language courses will be counted as elective credits for the major.
 - 2、每學期作業學分數：第1-2學年16-25學分，第3學年12-25學分，第4學年9-25學分。
 - Credits per semester: 16-25 credits in the first and second academic years, 12-25 credits in the third year, and 9-25 credits in the fourth year.
 - 3、本系學生於畢業前，必須符合下列系訂畢業門框規範：
 - Before graduation, students must meet the following departmental graduation requirements:

應用英語系 日四技 (114) 入學新生應修科目表

列印日期：2025/4/8

第 4 學年(117學年度)				
科 目	第1學期		第2學期	
	學分	時數	學分	時數
校訂必修小計	0	0	0	0
☆ 翻譯技巧與實作	2	2		
☆ 會議溝通與演練(英)	2	2		
☆ 商務翻譯實作			2	2
☆ 實務專題製作			2	2
系訂專業必修小計	4	4	4	4
△ 面試英文	2	2		
△ 英語海外研習(一)	2	2		
△ 財經英文	2	2		
△ 口譯實務	2	2		
△ 海外實習(一)	9	40		
△ 英語海外研習(二)			2	2
△ 海外實習(二)			9	40
系訂專業選修小計	17	48	11	42
◎ 國際商貿講座			2	2
學院必修小計	0	0	2	2
⊕ 語言測驗輔助教學(一)	(2)	2		
⊕ 商用第二外語(一)	2	2		
⊕ 數位行銷與關鍵字策略	2	2		
⊕ 客艙安全及緊急處置	2	2		
⊕ 語言測驗輔助教學(二)			(2)	2
⊕ 商用第二外語(二)			2	2
學院選修小計	6	8	2	4
總 計	27	60	19	52

(1)(1) 通過系訂英語、專業、資訊能力檢定。

(1) Pass the department-specific English proficiency test, department-specific professional competency test, and department-specific information technology competency test.

(2) 通過校訂「學術倫理教育」課程。

(2) Complete the CLUT-mandated "Academic Ethics Education" course.

(3) 完成下列任一選項：

(3) Complete any of the following options:

A. 本校任一「跨領域學分學分學程」。

A. Any 'Interdisciplinary Credit Program' offered by the university (CLUT).

B. 本系任一「模組」(「國際商務」或「教育旅遊」)+一個「微學程」。

B. One module from the Department's curriculum (either the 'International Business Module' or the 'International Education and Service Module') and one micro-program.

C. 一個輔系或雙主修。

C. A minor or double major.

4、本系學生於畢業前，必須修習校外實習課程。

4、Students must complete an off-campus internship before graduation.

5、畢業年級相當於國內高級中等學校二年級之國外或香港、澳門同級同類學校畢業生，以同等學力資格入學本系四年制一年級者，除須符合本系規定之畢業總學分數修讀規範外，應另增加畢業應修學分數12學分。

5、Graduates from foreign schools or equivalent institutions in Hong Kong and Macau, whose final year is equivalent to the second year of senior high school in Taiwan, may enter the first year of the four-year program in this department with comparable academic qualifications. In addition to meeting the department's total credit requirements for graduation, they must complete an additional 12 credits.

6、本應修科目表學分欄為括弧()者，則表示該學分不計入畢業學分數。

6、Credits in parentheses in the course requirement table are not counted toward the total graduation credits.

7、本應修科目表因應本系特色發展之需要時，得依據本校課程規劃流程修正。

7、The course requirements may be revised as needed to address the unique developmental needs of the department, in accordance with CLUT course planning procedures.

8、畢業門檻實施細則，以通過系(所)院課程委員會議及系(所)網頁公告為主。

8、The details for implementing graduation requirements will be based on decisions made during departmental curriculum committee meetings and will be posted on the department's website.

項 目	學分	時數
※ 校訂必修		
基礎通識	17	17
核心通識	2	2
學院通識	0	0
選修通識	10	10
☆ 系訂專業必修	42	42
△ 系訂專業選修	128	296
◎ 學院必修	14	14
⊕ 學院選修	88	92
總 計	301	473

本人 _____ /

_____ / _____

(班級/學號/姓名) 已詳讀並瞭解上述修課
相關規定

日期： 年 月 日